
 
 
 
 
 
 
 
Schriftelijke vragen in het kader van artikel 42 RvO 
Aan het college van burgemeester en wethouders te Alkmaar 
 

 

 Alkmaar, 16 september  
2019 

 
Betreft: Uitrol warmtevisie in kernen in buitengebied gemeente Alkmaar  
 
Geacht college, 
 
In de eerste helft van 2019 is de warmtevisie vastgesteld door de  gemeenteraad. 
Tevens is in onze raad veel gesproken over het klimaat en het klimaatakkoord. 
Daarna is het angstvallig stil.  Terecht komen inwoners bij ons met vragen wat ze nu moeten doen als 
bijvoorbeeld de CV ketel vervangen moet worden. Wat zijn bijvoorbeeld mogelijkheden voor 
subsidies. Men heeft ook gelezen dat het aardgas stelselmatig in prijs wordt verhoogd. 
Op de website staat te lezen dat een uitvoeringsprogramma wordt opgesteld  wanneer duidelijk is 
wat bevoegdheden zijn, wettelijke mogelijkheden en wanneer er zicht is op 
financieringsmogelijkheden. Dit is allemaal te vaag voor onze inwoners. Het is duidelijk dat Den Haag 
aan zet is, maar (nog) niet de duidelijkheid heeft gegeven. Vandaar dat wij als CDA een aantal  vragen 
hebben. 
 

1. Welke concrete activiteiten om te komen tot uitvoeringsplan zijn er de afgelopen maanden 
gedaan en staan er de komende maanden op het programma? 

2. Wanneer verwacht u het eerste concept uitvoeringsplan ter bespreken in de commissie? 
3. Bent u het met ons eens dat onze inwoners ondertussen recht hebben op bepaalde 

richtlijnen voor hun kern of wijk? 
4. De kernen in het buitengebied staan niet op de kaart als kansrijk voor bijvoorbeeld het 

warmtenet. Wat gaat u concreet doen de komende tijd (samen met de bewoners) om andere 
richtingen en mogelijkheden aan te dragen en zo de tijd te overbruggen totdat definitieve 
oplossingen onder de Warmtevisie mogelijk worden voor de buitengebieden. 

5. In de buitengebieden liggen volgens de kansenkaart mogelijkheden voor aardwarmte  (Graft, 
De Rijp en Schermerhorn). Worden er al concrete plannen uitgewerkt om helder te krijgen 
hoe reëel deze kansen zijn. Dit ook gezien het feit dat deze trajecten  zeer lang kunnen 
duren. 

 
 
 
In afwachting van uw antwoord, 
 
met vriendelijke groet, 
 
Namens de CDA Fractie: Frits Jonk 
 


